
Referat fra Markedsforberedende møte 22.08.2022 i Bygdestua på Fjellhall. 

May Synnøve ønsket de 16 som var tilstede velkommen til siste møte før markedet. Før vi tok fatt på det, 
tente hun lys og ledet minnestund for Marit Solberg, som døde i sommer; hun var aktiv, positiv og hjelpsom
til det siste. Vi mintes henne med ett minutts stillhet.

I forbindelse med Frivilighetens år, har May Synnøve vært på Zoom-møte om «Vår dag- 16.oktober». Det er 
bygdekvinnedagen, og råvaredagen , men vi kan også bruke dagene før og etter. Vi ønsker å gjøre noe 
sosialt, flerkulturelt, noe med mat fra flere land, noe vi kan lage sammen. Sigrid Lian tar kontakt med 
voksenopplæringen, og vi andre tenker på andre aktuelle samarbeidspartnere. 

7.oktober -fredag, står det «Damenes aften» på programmet. Vi foreslår at vi er på Reidvintunet og at vi 
bestiller Tapas. Skal vi ha Diva-aften igjen? Sigrid sier hun kan ordne «vorspiel» på kostymelageret til 
Byteateret. Vi kommer tilbake mer mer senere. 

Vi har fått takkekort fra Kari Øverland og Helene Eskerud, disse ble lest opp.

Markedskomiteen, ved Inger Johanne Gran og Sissel Berg Sandåker gjennomgikk programmet og vaktlista 
og ledet samtalen rundt det. Promenadeorkesteret ønsker i år å spille 2 ganger, det er hyggelig.               
Sissel fortalte at det blir 28 utstillere i år, det har vært litt virvar med kontakt og tilbakemeldinger, men det 
ordner seg, sa hun. Hun gikk gjennom  lista over utstillerne.  Husk at ingen må kjøre inn etter 10. 30. 

Alle de ulike standene gikk så igjennom sine kasser og sjekket og avtalte det som trengtes. Innimellom og 
etterpåkoste vi oss med deilig mat, loddsalg og gevinster, før May Synnøve sa takk for idag og ønsket oss 
alle et godt Marked. 

Åse Kristine Guthus, sekretær.


